
Protokół Nr 8/20
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska oraz
Komisji Planu, Budżetu i Finansów z dnia 11 września 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 11 września 2020 r. o godz. 0830

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 11 września 2020 r. o godz. 0914

Posiedzenie  komisji  odbyło  się  na  sali  teatralnej  w  Zespole  Szkół  Ogólnokształcących
Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  5  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radny Piotr Maksimowicz, 
4. Radna Anna Krutul
5. Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni:
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
2. Radna Jolanta Piktel-Dabulis

W posiedzeniu  wzięło udział  5 członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewcz,
5. Radna Anna Krutul,

Radni nieobecni:
1. Radny Janusz Zabłocki.
2. Radny Marek Zubrzyński. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji Planu, Budżetu i Finansów:

1 Radny Paweł Dzienisiewicz, 
2 Radna Jolanta Beata Bagińska,
3 Radny Józef Masianis,
4 Radna Małgorzata Klucznik
5 Radny Tomasz Korzeniecki,
6 Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni:
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1. Radny Marek Zubrzyński,
2. Radna Jolanta Piktel-Dabulis 
3. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pani Bożena Renata Miszkiel  - Skarbnik Miasta, 
2. Pani Aneta Kimszal  - Sekretarz Miasta
3. Pani Marta Wojtkiewicz-Dzienis  - Inspektor 
4. Pani Wanda Czarniewska  - Miejska Rada Seniorów

Do pkt 1. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Do pkt 2. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko  –Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przestawił proponowany porządek
posiedzenia. 

Komisja Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie przyjęła
porządek posiedzenia.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
przyjęła porządek posiedzenia.

Komisja Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Miasta Sejny na lata 2020-2027.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.
5. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na ustanowienie służebności

przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1621/2.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Miejskiej

Rady Seniorów w Sejnach i nadania jej Statutu.
7. Wolne wnioski i oświadczenia. 
8. Zakończenie posiedzenia              
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Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2020-2027. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2020-2027.  Zmiany  dotyczą  wprowadzenia  4  inwestycji  do  budżetu.  Inwestycje  te  to
Sportowa  Polska  –  remont  orlików,  kolejna  inwestycja  to  jest  uzbrojenie  terenów
inwestycyjnych.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –  czy ta dokumentacja
która była zrobiona może być wykorzystana?

Pani Marta Wojtkiewicz-Dzienis –Referent – ta dokumentacja została wykorzystana. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –    na  co  zostaną

wykorzystane środki własne w tym roku?
Pani Marta Wojtkiewicz-Dzienis –Referent – po podpisaniu umowy, będziemy szli wg.

harmonogramu i jest przewidziana w 2020 roku makroniwelacja terenu. 
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta  – następnym projektem, na który

mamy szanse jest termomodernizacja szkoły przy ul. Mickiewicza ze środków norweskich.
Firma zewnętrzna pisze wspólny projekt dla nas, Suwałk i Augustowa i strona Norweska.
Oprócz  termomodernizacji  są  też  działania  miękkie,  promocyjne.  Czwarty  projekt  jest  to
projekt na zinformatyzowanie urzędu by można było bez przychodzenia do urzędu więcej
spraw załatwiać.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  w  jaki  sposób
mieszkaniec mógłby skorzystać z tego ?

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – jest  tam przewidzianych ok 20
dokumentów, które mieszkaniec może złożyć elektronicznie bez przychodzenia do urzędu z
różnych referatów. Jest to połączenie urzędu w jeden system w jednej wspólnej bazie. Przy tej
okazji jest możliwa również wymiana sprzętu. Środki przeznaczone w tym roku to jest na
napisanie wniosku a reszta jest w następnym roku. 

Radny Paweł Dzienisiewicz – jak by wkradł się poślizg, wykonawca nie zmieściłby się
w terminie odnośnie targowicy nie będzie finasowania to na następne inwestycje nie mamy
pieniędzy. 

Pani  Marta  Wojtkiewicz-Dzienis –Referent  –  umowy  są  tak  skonstruowane,  ze
wykonawca jest zobowiązany wykonać się daną inwestycje w określonym terminie inaczej są
kary finansowe. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – jeżeli są potrzebne aneksy to są
podpisywane aneksy do umów. Projekt odnośnie targowicy jest przewidziany na 18 miesięcy
ze wszystkimi partnerami. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – pierwsza inwestycja
dotyczyła żłobka, co jest jeszcze realizowane?   
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – jest to inwestycja w trakcie, teraz
jest  na  bieżące  funkcjonowanie  żłobka  i  w WPF będzie  to  pojawiać  się  do  zakończenia
projektu. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –  w objaśnieniach jest
zaciągnięcie kredytu na ponad 4 miliony złotych na co jest to ?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – jest to podobnie jak z targowicą w
tym  roku  mamy  przychody  a  w  następnym  rozchody.  W przyszłym  roku  będzie  tak  na
Sportową Polskę i na termomodernizacje, będzie zaciągnięcie kredytu a zwrot po realizacji
tych przedsięwzięć .

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2020-2027.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2027.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2027.

Do pkt 4. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Sejny  na  2020  rok. Zmiany  w  budżecie
wynikają z tych samych powodów, co zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta.
W dziale 855 jest błąd ja to poprawie, chodzi tu o wpłaty rodziców w żłobku a nie okna w
Ratuszu. Przedstawiła objaśnienia do projektu uchwały. 
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Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – jeżeli chodzi o obiekty
sportowe to będzie to renowacja tych boisk?

Pani  Marta  Wojtkiewicz-Dzienis –Referent  –  tak  to  będzie  renowacja  boisk  oraz
wymiana  bieżni,  miejsca  do  rzutu  oszczepem  na  stadionie  miejskim.  Na  orliku  przy  ul.
Mickiewicza będzie wymiana całej nawierzchni. 

Radny Paweł Dzienisiewicz – miasto przejęło spłaty kanalizacji a Startowo Powiatowe
dołoży się do tego?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – kanalizacja jest zadaniem miasta,
po stronie Starostwa Powiatowego jest nawierzchnia, oświetlenie.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – często słyszymy, że są
wynajmowane firmy do pisana projektów była praktyka abyśmy sami pisali czy to wynika ze
specyfikacji tych wniosków, stopnia trudności? 

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta – tak jak Pani powiedziała lepiej jest wynająć
specjalistów, firmy znają niuanse, za co są punkty dodatkowe przyznawane a pracownicy są z
doskoku, wiele inwestycji teraz realizujemy.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pan  Burmistrz
opowiadał, że samych fachowców zatrudnił. Ja doskonale rozumiem, że firmy znają się lepiej.

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta – na uzbrojenie terenów, na sportową polske
sami napisaliśmy projekt. Nie wszystkie zlecamy firmom.

Pani  Marta  Wojtkiewicz-Dzienis –Referent  –  na  środki  norweskie  sami  byśmy nie
pozyskali partnera. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok.

Do pkt 5. 
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Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części działki o
numerze geodezyjnym 1621/2.

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta – przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części działki o
numerze geodezyjnym 1621/2.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1621/2.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.
Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie
służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1621/2.

Do pkt 6. 

Pan Bogusław Sojko  –  Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  powołania  Miejskiej  Rady  Seniorów  w
Sejnach i nadania jej Statutu.

Pani Wanda Czarniewska – Miejska Rada Seniorów – przedstawiła i omówiła projekt
uchwały.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały zmiany uchwały w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów w Sejnach i nadania
jej Statutu.
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Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmiany uchwały w sprawie powołania Miejskiej
Rady Seniorów w Sejnach i nadania jej Statutu.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmiany uchwały w sprawie powołania Miejskiej
Rady Seniorów w Sejnach i nadania jej Statutu.

Do pkt 7.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  są wolne  wnioski  i
oświadczenia. 

Nie zabrano głosu w/w punkcie. 

Do pkt 8. 

Po  wyczerpaniu  tematów  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko  zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Przewodniczący Komisji 

              /-/  Bogusław Sojko
Protokołowała:
Karina Palewicz
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	Porządek posiedzenia:

